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Protokoll fört vid sammanträde med samordningsförbundet Finsam i Malmö den 27 mars 

2009, kl. 09.00-11.00, Engelbrektsgatan 20, 211 33 Malmö. 

 

Närvarande 

 

Ledamöter: Kent Andersson, ordförande (Malmö stad),Mats Andersson, fp (Region Skåne) 

Anders Heide, tjm (Försäkringskassan), Pia Lundin, tjm (Arbetsförmedlingen) 

 

Ersättare: Carl-Axel Roslund, m (Malmö stad), Lisbet Wiberg-Rylander, tjm 

(Försäkringskassan) 

 

Tjänstemän: Eva Hallmer Lindahl, Lena Roslund, Emelie Lindman 

 

 

§§ 9-18 

 

 

 

§ 9 Val av protokolljusterare 

 

Anders Heide utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 10 Tilläggsärende 

 

Anmälan om ny styrelseledamot, Mats Persson (fp) som efterträder Marita Sander-Schale 

samt från arbetsförmedlingen två nya ledamöter som tillträtt vid årsskiftet, Pia Lundin 

ordinarie ledamot och Caterina Holmström, ersättare. 

 

§ 11 Tillägg 

 

Pia Lundin och Caterina Holmström tjm. AF, var närvarande på styrelsemötet den 8 januari 

2009, kl. 11.00-12.00, Häckeberga slott, Genarp. 

 

§ 12 Revisionsrapport 

 

Revisionen var överlag väldigt nöjda med rapporteringen. Ett särskilt intresse visades för 

framtiden vilket framöver kommer att betänkas vid rapporteringen. Den anmärkning som 

framfördes var att det inte noterats hur överskottet skulle disponeras i årsredovisningen. 

Förbundet finner att revisionen ger bra förslag till underlag för revidering varför man 

responderat väl på de förslag som getts. 

 

§ 13 Ekonomisk rapport 

 

Då det endast gått två månader så har Eva inga kommentarer. Till nästa styrelsemöte i maj 

kommer en resultatrapport att presenteras. 
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§ 14 Malmö Högskolas kommentarer till tertialrapporterna 

 

Eva nämner att de lärande seminarierna leder till reflektion och lärande. Många viktiga frågor 

tas upp som ger anledning att reflektera. Seminarierna gör det tydligt hur processen fungerar 

vilket ger ett mervärde i sig och förutsättningar att utvärdera processen. Hon nämner vidare att 

kommentarerna inte är upplagda som en rapport. Efter första tertialen i maj kommer en riktig 

rapport att presenteras.  

 

Den 11 juni kommer ett lärande seminarium i Finsams regi att hållas på Malmö högskola. 

Styrgrupperna, beredningsgruppen samt styrelsen kommer att erhålla inbjudningar till detta 

seminarium. 

 

§ 15 Tilläggsansökan SAMS 

 

Föreligger tilläggsansökan från SAMS angående ansökan om medel för en befattningshavare 

från Arbetsförmedlingen. I SAMS uppdrag ligger att personerna ska få en samlad bedömning 

av de fyra samverkande parterna. I SAMS uppdrag ligger också att ge rekommendationer om 

insatser samt att säkerställa kanaler till insatser inom en/flera av de samverkande 

organisationerna. 

 

Det finns ett stort behov av Arbetsförmedlingens kompetens i SAMS teamet och i de samlade 

bedömningarna. Det framkom redan i november 2008 att SAMS var i behov av en resurs från 

Arbetsförmedlingen till SAMS teamet för att få till stånd fördjupade utredningar inom 

Arbetsförmedlingens verksamhetsområde.  

 

Styrelsen anser att ansökan ska bifallas. Dock menar styrelsen att beslutet tas med viss tvekan 

då en tilläggsansökan som denna tyder på att projektidén inte varit riktigt färdig när den 

ursprungliga ansökan skickats in till förbundet.  

 

Styrelsen beslutar 

att bifalla tilläggsansökan till samverkansinsatsen SAMS om medel för en befattningshavare 

från Arbetsförmedlingen för år 2009 med 550 000 kronor. 

 

§ 16 Tilläggsansökan Supported Employment 

 

Föreligger tilläggsansökan om medel för finansiering av processledarskapet i projektet 

Supported Employment. Den ursprungliga ansökan har endast berört finansiering av 

arbetscoacher. Idag är forskningsledare Ulrika Bejerholm processledare i projektet utan någon 

finansiering.  

 

Tilläggsansökan avser att anställa en person på halvtid som kan arbeta med 

processledarskapsfrågor. Det har blivit tydligt med anledning av SE-projektets framfart att 

processledarskapet kräver mer insatser än vad som inledningsvis kunde tas ställning till.  
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Processledaren ska delta i regelbundna Finsam-möten, skriva tertialrapporter samt koordinera 

och leda denna samverkan mellan olika instanser. Tanken är att nuvarande processledare (utan 

finansiering från Finsam) ska arbeta tillsammans med en processledare på halvtid från 

psykiatrin med dessa uppgifter.  

 

Styrelsen anmärker att en styrgrupp för projektet ännu inte har kommit till stånd. Styrelsen 

anser att ansökan ska bifallas. Dock menar styrelsen att beslutet tas med viss tvekan då en 

tilläggsansökan som denna tyder på att projektidén inte varit riktigt färdig när den 

ursprungliga ansökan skickats.  

 

Styrelsen beslutar 

att bifalla tilläggsansökan om medel för finansiering av en halvtids processledarskapstjänst 

till samverkansinsatsen Supported Employment för 2009. 

att uppmana processägarna att få till stånd en styrgrupp. 

 

§ 17 Vinnovaprojektet 

 

Finsam har blivit kontaktad av Malmö högskola angående ett Vinnova projekt som handlar 

om ett forskningsprojekt som har fokus på hur Finsam och de i Finsam samverkande 

organisationerna tar tillvara de kunskaper och erfarenheter som utvecklas kring samverkan.  

Förbundet blev kontaktad dagarna före styrelsemötet skulle äga rum varför 

beredningsgruppen ej fått information om ärendet. 

Styrelsen är i grunden positiv till att gå in som medfinansiär till projektet men anser att det är 

viktigt att beredningsgruppen får ta ställning till projektet innan beslut tas i styrelsen. Det är 

ett preliminärt beslut som önskas. Ett definitivt beslut i frågan kommer att tas till hösten. 

Då sista datum för ansökan infaller föregående nästa styrelsemöte så hinner inte styrelsen ta 

beslut i frågan om denna återremitteras till beredningsgruppen.Styrelsen kommer att ta ett per 

capsulam-beslut i frågan efter beredningsgruppsmötet den 16 april.  

 

§ 18 Övriga frågor 

 

Styrelsen för en diskussion angående SUS-registret som anses vara i behov av utveckling. 

 

Ordföranden berättar om den nationella konferensen på Rosenbad som förbundet deltagit i. 

Behovet av en långsiktig finansiering lyftes fram. 

 

Diskussion förs kring de nya Finsam förbunden och det nämns att det är en vildvuxen skara 

organisationsmässigt. En uppstramning borde begäras. Ett möjligt Skånenätverk diskuteras. 

Ett erfarenhetsmöte som introduktion för de nya förbunden hade varit önskvärt för att kunna 

skapa ett regionalt nätverk. Administrationskostnader hade kunnat delas mellan de olika 

förbunden. 

 

http://www.finsamimalmo.se/


   
 

 

 

Finsam i Malmö, Engelbrektsgatan 20, 211 33  Malmö  

       Tel: 040 -12 77 22, Hemsida: www.finsamimalmo.se  

Finsam i Malmö hade gärna stått värd för den årliga erfarenhetsutbyteskonferensen 2010. Ett 

förslag om detta kommer att presenteras av förbundet på den nationella konferensen i Piteå. 

En inbjudan ska arbetas fram.  

 

Styrelsen diskuterar även hur kunskap om Finsam ska spridas på bästa sätt och menar att 

beredninggruppen här har ett ansvar. Förbundschefen informerar om att psykiatrin, 

samverkansgrupper och stadsdelsförvaltning bjudit in för att informera sig om Finsams 

verksamhet. Finsam välkomnar detta och ser fram emot flera sådana initiativ.  

 

Styrelsen diskuterar möjliga framtida projekt. Förbundet har åtta miljoner kvar detta år att 

fördela till nya samverkansinsatser. Kartläggningen som Finsam i Malmö ska presentera kring 

insatser för unga vuxna i Malmö diskuteras.  

 

Pia nämner att unga vuxna inom kriminalvården vore ett möjligt projekt. En inventering 

behövs för att se vad som finns tillgängligt för dessa ungdomar. Ett förslag ska arbetas fram 

till nästa styrelsemöte. Styrelsen är positiv till att lösgöra medel för att göra en 

arbetsplatsanalys.  

Styrelsen beslutar 

att delegera mandat till förbundschefen för att kunna lösgöra sådana medel innan nästa 

styrelsemöte. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Emelie Lindman 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

Kent Andersson 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

Anders Heide 
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